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Bijlage(n) 

- 

Bij brief van 10 november 2017, ingekomen op 10 november 2017, heeft u 

namens de PVV fractie schriftelijke vragen gesteld. 

 

Wij beantwoorden deze vragen als volgt. 

 

1. In het artikel staat: ‘’Er is de komende vijf jaar 9,5 miljoen euro nodig om de 
Jheronimus Academy of Data Science (JADS) in Den Bosch samen te kunnen 
laten werken met het bedrijfsleven‘’ en ‘’De gemeente Den Bosch wil ruim 1,3 
miljoen euro bijdragen, net als de provincie en de universiteiten van Eindhoven 
en Tilburg’’. Is dit correct? 
Antwoord: Ja, dit is in grote lijnen correct. Voor het opzetten van een JADS 

Associatie en de financiering van de valorisatieorganisatie van JADS is in een 

raming voor de periode 2017 – 2022 een totaal van 9,5 miljoen euro 

genoemd. De vier JADS partners zijn voornemens verschillende financiële en in-

kind bijdragen te leveren om in de inrichting van deze valorisatie organisatie te 

voorzien. De TU/e en Tilburg University leveren in-kind bijdragen en co-

financieren twee business developers. De gemeente ’s-Hertogenbosch heeft 

1.350.000 euro gereserveerd voor subsidieverlening. De provincie Noord-

Brabant heeft het voornemen om een bijdrage te leveren tot een maximum van 

827.500 euro uit de procesmiddelen Digitale Agenda en het fondssurplus van 

het Data Science Financierings Fonds uit fase 1. Alle partijen leveren in-kind 

bijdragen. De provincie is in aanvulling op haar financiële bijdrage van plan in-

kind business development capaciteit vanuit de Brabant brede Valorisatie 

organisatie die momenteel wordt opgezet, bij te dragen.  

 

 

2. Waarom is Provinciale Staten niet door het college geïnformeerd over de 
aanvullende bijdrage van de provincie aan JADS? 
Antwoord: De financiële bijdrage van de provincie aan de valorisatieorganisatie 
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van JADS wordt gefinancierd binnen de financiële kaders van het Statenvoorstel 

Data Science: Graduate School en Clusterinitiatief dat op 13 november 2015 

door Provinciale Staten werd vastgesteld. De besluitvorming hierover valt 

daarmee binnen het uitvoeringsmandaat van het College.  

 

In de Statenmededeling Digitalisering van 27 september 2017 en in de 

oriënterende PS bijeenkomst over het dossier Digitalisering op 13 oktober 2017 

werden Provinciale Staten geïnformeerd over het voornemen van het College om 

samen met JADS partners samen te werken bij het opzetten van een 

bedrijvenvereniging rondom JADS (‘JADS Associatie’). Dit past binnen het 
voornemen van het College om de ontwikkeling van de Brabantse data 

economie optimaal te faciliteren.  

 

3. Kan het college een heldere en volledige specificatie geven van de 
aanvullende €9,5 miljoen?  
Antwoord: Nee. De business case van de universiteiten rondom valorisatie is op 

dit moment nog onderwerp van gesprek. Daardoor is de hoogte van en de 

voorwaarden voor subsidieverlening door de provincie ook nog niet uitgewerkt.  

 

4. Op 13 november 2015 hebben de Provinciale Staten besloten over: 
a. €40 miljoen, waarvan €10 miljoen van de Brabantse Essentgelden; 

b. €6,25 miljoen procesgeld waarvan €1,5 miljoen voor de provincie; 

c. €1,5 miljoen subsidie vanuit de provincie aan vastgoedontwikkelaar Kadans; 

d. €15 miljoen voor het verstrekken van een lening. 

Waarom is een aanvullende bijdrage benodigd, waarom was dit 
voortschrijdend inzicht er niet in 2015 en hoeveel gaat de provincie hieraan 
bijdragen? 
 
Antwoord: Zoals benoemd in het antwoord bij vraag 2, wordt de financiële 

bijdrage van de provincie aan de valorisatieorganisatie van JADS gefinancierd 

binnen de financiële kaders van het Statenvoorstel Data Science: Graduate 

School en Clusterinitiatief dat op 13 november 2015 door Provinciale Staten 

werd vastgesteld. Destijds werd voorzien dat er procesgeld nodig zou zijn, om 

het concept JADS door te ontwikkelen voorbij de initiële inrichting van de 

huisvestiging en het onderwijs en onderzoek. Dat blijkt inderdaad gewenst. Een 

zeer grote verzameling publieke en private partijen heeft zich bij JADS gemeld 

met een verzoek tot samenwerking. Om deze vraag te accommoderen en het 

concept JADS goed ‘in de markt’ te zetten en door te ontwikkelen tot nationale 
kennishub voor data entrepreneurship is extra menskracht nodig voor business 

development, projectontwikkeling en communicatie. De al gereserveerde 

middelen hiervoor wil het College nu gaan inzetten. 

 

5. In het bericht is te lezen dat in het klooster 77 huurappartementen gemaakt 
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zijn voor (buitenlandse) studenten. Op Omroep Brabant was kortgeleden te 
lezen dat zo'n 800 studenten nog een kamer zoeken in Den Bosch.  Heeft het 
JADS een voorraad kamers speciaal voor buitenlandse studenten? Zo ja, is het 
college het met de PVV eens dat Bossche studenten daarmee worden benadeeld 
en dat dit een onwenselijke situatie is? 
Antwoord:  

In de locatie Mariënburg (eigendom van vastgoed ondernemer Kadans) worden 

inderdaad ook huurappartementen gerealiseerd. Die worden niet exclusief 

gereserveerd voor buitenlandse studenten. Het streven is om huurders (met 

Nederlandse of internationale achtergrond) gelieerd aan de masterstudie van de 

JADS en de aan JADS gerelateerde bedrijven hier te huisvesten vanuit een brede 

campusgedachte. Van een benadeling van Nederlandse studenten is daardoor 

geen sprake.  

 

 

 

Gedeputeerde Staten van Noord Brabant, 

 

de voorzitter, de secretaris, 

 

prof. dr. W.B.H.J. van de Donk ir. A.M. Burger 
 

 


